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  .המועצה ראש עדכוני  .1

 ראש המועצה:

יצאנו לדרך באופן רשמי בתהליך הבחירות. היות ואני הגורם הנבחר, הגורמים המקצועיים 
 הם הכתובת לכל מה שנוגע בכל תהליך הבחירות. 

מבחינת פתיחת שנה"ל, אנחנו במוכנות יפה אבל גם בסטרס גדול. הצוותים עובדים מאוד 
בר, ייתכן שיהיה עיכוב מאוד קשה. לגבי צל אורנים, שלושת הגנים נפתחים בראשון לספטמ

במתקני משחק בחצר של מספר ימים. חמישה מבנים חדשים של גנים שפותחים אותם בבת 
שלושה גנים חדשים נפתחים בצל אורנים ועוד שני גנים שהעברנו אותם מקום. הרבה  -אחת

 עבודה קשה של מנכ"ל, מהנדסת, אגף תפעול ומגיע להם תודה גדולה.

ארבע השנים האחרונות,  החלפנו ארבע  -ודיים ביישוב, בשלוש מתוך חמשת בתי הספר היס
בשקד, ברימונים, בקרית עמל ובנרקיסים. מנהלת חדשה נכנסה לתפקידה לפני  -מנהלות

שבועיים בבית ספר קריית עמל. אני אנצל את ההזדמנות לאחל בהצלחה לכל הצוותים 
 החינוכיים שלנו.

 ן תהליכים שרשומים על שמך.אני רוצה להגיד לשרה תודה רבה, יש המו

 שרה גרינצווייג:

 תודה על מליאה רגועה שהייתה אנטיתזה של המליאה הקודמת.

 

 . י מנכ"ל המועצה.  עדכונ2

 המועצה: מנכ"ל

כמעט כל מחלקות המועצה עוסקות בפתיחת שנת הלימודים, שתהיה בזמן וכמו שצריך. 
האתגר המרכזי כרגע הוא בגני צל אורנים. אנחנו נעשה כל מה שצריך כדי שנפתח באופן ראוי 
ומסודר.  יהיו דברים שנצטרך להשלים תוך כדי תנועה,. במקביל לפתיחת שנה"ל. אנחנו כבר, 

נראות היישוב, רווחה, תמיכה, נזקקים, עמותות  -ם בהיערכות לחגיםברוב המחלקות, עוסקי
 וכיוצ"ב. 

בשעה טובה השיטור העירוני שדיברנו עליו, להפעלת ניידות סיור  -מבחינת מודל האבטחה
בישוב והפעלת מוקד מסביב לשעון יוצא לדרך. המכרז מאושר והוא יפורסם בסוף חודש זה, 

 ביב סוף השנה הזאת.ההחלטה בסוף אוקטובר והפעלה ס

שלושה ימים של פסטיבל, היה מאוד מוצלח. הקהל החזיר אהבה גם לצוות  -פסטיבל ט"ו באב
 המקצועי וגם לרשת המתנ"סים ולכל מי שעמל וטרח.

 ראש המועצה:

אני לא הייתי בהופעה של ג'ימבו ג'יי, מי שחווה אמר שזה היה אירוע לצעירים פר אקסלנס 
 והיה כיף לראות. 
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 "ל המועצה:מנכ
₪ מיליון  12אנחנו לומדים את החלטת הממשלה בנושא טיפול יערני. ההחלטה מקצה לטבעון 

לטובת טיפול יערני. לא מדובר באזורי חיץ במתכונת הישנה, הטיפול הוא טיפול אחר, הרבה 
 פחות אגרסיבי ושומר על הנוף. 

יש שני פרויקטים גדולים שמתחילים מיד לאחר ששנת הלימודים תיפתח. פרויקט אחד הוא 
מתיחת פנים למרכז והכוונה היא לסיים עד החגים. ופרויקט שני של ריבוד  -מרכז קריית עמל

 ברחוב הרצל וטיפול בניקוז, בשעה טובה קיבלנו את כל ההיתרים. 

ע אי נעימות, אבקש לתלות שלטים אך ורק אנחנו נכנסים לתקופת הבחירות ובכדי למנו
 במקומות שמותר. קרי, רק בשטח פרטי. אנחנו מסירים שלטים וקונסים בלי איפה ואיפה. 

השבוע היו שני אירועים בשלטון המקומי שאי אפשר לעבור עליהם בלי  -הערה אחרונה
במועמדים ה התייחסות. יצא פוסט באתר המועצה בנושא רצח של מנכ"ל עיריית טירה ופגיע

לנציגי ציבור באבו סנאן. פנינו למקום לא ברור בעניין הזה ואני מקווה שמי שצריך יתעשת 
ויטפל בתופעות האלה. אי אפשר להגיע למצב שמאיימים על נציגי ציבור. זו מליאה אחרונה 

 שלנו ביחד, בהצלחה לכולם.

 ראש המועצה:
תנו אבל ירו על בניין המועצה השכנה בהקשר לאלימות בחברה הערבית, נראה שזה רחוק מאי

בבוסמת. כשהשדה של השכן שלך בוער, אם אתה לא דואג לכבות את השריפה, השריפה 
מכרזים ותכנון  -מגיעה אליך. לגבי ועדות המועצה, יש שתי ועדות שהן השמן של המערכת הזו

היה חובה, אני ובנייה. הצוותים המקצועיים יעשו חושבים מה חובה ומה לא חובה. ככל שלא י
 מניח שלא יהיו כינוסי ועדות.

 
 אישור התקשרות דרך האשכול. .3

 :גזברית המועצה

ממשרד התחבורה ₪  ן. המועצה קיבלה למעלה ממיליו1148בחודש מאי פתחנו את תב"ר 
 פתחנו תב"ר₪.  400,000לצורך הקמת פרויקט של תשתיות ובטיחות ביישוב והחלק שלנו הוא 

ואישרתם אותו וגם ציינו שמי שמבצע את הפרויקט הוא אשכול רשויות המפרץ. כדי שזה 
 יהיה ברור, אנחנו רוצים שנצביע על כך.

 
 ראש המועצה:

יש מחלוקת ביני לבין היועץ המשפטי. היועץ המשפטי לא נוכח פה ומחליפו לא היה חלק 
ההסכם שלנו עם האשכול מהמחלוקת על כן החלטתי לכבד את בקשתו. אני אמרתי שעצם 

אומר שאנחנו עובדים עם האשכול בפטור ממכרז. עודד אמר שצריך להצביע על ההתקשרות 
הזו ואני מכבד את בקשתו של היועץ המשפטי שנמצא בחו"ל. להמשך, בעיניי, האשכול הוא 
כמו משכ"ל. המנכ"ל והגזברית לא מביאים לכאן כל התקשרות שלנו עם המשכ"ל. האשכול 

ממשרד התחבורה את הכסף עם מצ'ינג מסוים שלנו, בשביל לבצע פרוייקטי בטיחות. קיבל 
הגבהת מעבר  -מדובר במספר הסדרי בטיחות קטנים במרכז ושני פרויקטים משמעותיים

החצייה בכניסה לבית ספר מיתרים ויצירת שני מפרצי חנייה והשני זה הסדרת הצומת של 
 יהודה הנשיא.
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 גזברית המועצה:
לא אמורה להיות חריגה אבל אם ₪. ושל המדינה בערך מיליון ₪ אלף  400שלנו הוא  החלק

 תהיה חריגה, אני מניחה שתהיה בוררות.
 

 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.

 

 .בית ספר ק. עמל . החלפת מורשי חתימה4

 מנכ"ל המועצה:
מול הבנק. מתחלפת מנהלת בבית ספר קריית עמל. המנהלת החדשה צריכה חידוש חתימה 

אנחנו מצביעים על הסרה של טלי דלויה המנהלת היוצאת וכניסה של דורית בכר המנהלת 
 הנכנסת.

 

 מתקיימת הצבעה:
 אושר פה אחד.

 

 
 .תב"רים .5

 
 תב"רים לפתיחה. 5.1

 
  1161תב"ר 

 
מספר 
 תב"ר

גודל  שם התב"ר
 התב"ר

השתתפות 
 המועצה

משרדי 
ממשלה/ 
בעלויות/ 

 גופים אחרים

 הערות

תרומה  1161
להנצחת דורה 

 רוט

התרומה התקבלה  20  20
השבוע. מיועד 
 לספסל + גגון 

 
 מנכ"ל המועצה:

תב"רים, זה לא  אני אזכיר שבכל נושא התרומות, נפתחיםאנחנו מאשרים פתיחה של תב"ר. 
עץ, במצפור ברחוב הרקפות. אתם  משהו שמגיע מהתקציב השוטף. מדובר בספסל עם פרגולת

 מאשרים רק את הפתיחה של התב"ר. החלטת ההנצחה היא של וועדת שמות והנצחה. 
 

 מתקיימת הצבעה:
 אושר פה אחד.
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 תב"רים לעדכון סטטוס 5.2
 

 1157תב"ר 

מספר 
 תב"ר

שם 
 התב"ר

סכום 
תב"ר 
נוכחי 
לפני 

 ההגדלה

הגדלה 
 מבוקשת

סכום 
תב"ר 
לאחר 
 הגדלה

השתתפות 
 מועצה

משרדי 
ממשלה

/ 
 בעלויות

 הערות

סל"ע א'  1157
2023 

טרם התקבל    - - 247
אישור משרד 

התרבות 
והספורט. 

 יוצאים לביצוע.
 

 גזברית המועצה:
ונצא  במליאה הקודמת, בראשון לאוגוסט. אמרנו שהגשנו הכלתחנו את התב"ר פאנחנו 

לביצוע רק כשנקבל את האישורים ואת כל האסמכתאות. עדיין לא התקבל האישור אבל 
 אנחנו כן רוצים לצאת לביצוע.

 
 ראש המועצה:

סל"ע זו תוכנית של מדינת ישראל שתומכת בהופעות אומנותיות של אומנים. זה לא קול 
.  יש לנו כסף קורא. המדינה מתקצבת את כל הרשויות בארץ לפעילות להופעות תרבות

 ואם לא נבצע עכשיו, לא בטוח  2023-שהובטח לנו שיכול לשמש להופעות והוא רלוונטי ל
 

שזה יהיה רלוונטי. זה כמו הלוואת גישור כשהרעיון הוא להספיק לקיים עוד אירוע אחד לפני 
 בספטמבר.  21-החורף. האירוע מתוכנן כרגע ל

 
 יהודה אסור:

ש ושבוע לפני הבחירות, בעייתי. אם היית עושה את זה לפני אני לא נגד אירועים אבל חוד
 שבועיים עם הכסף הזה, אהלן וסהלן.

 
 ראש המועצה:

כדי שכולם ירגישו בנוח, אני לא אעלה לברך באירוע וגם לא גורמים פוליטיים. בסוף העניין 
 פה הוא לטובת התושב. 

 
 מתקיימת הצבעה:

 אושר פה אחד.
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 1151תב"ר 

מספר 
 תב"ר

שם 
 התב"ר

סכום 
תב"ר 

נוכחי לפני 
 ההגדלה

הגדלה 
 מבוקשת

סכום 
תב"ר 
לאחר 
 הגדלה

השתתפות 
 מועצה

משרדי 
ממשלה/ 

 בעלויות

 הערות

שיפוצי  1151
 קיץ

התב"ר נפתח   200 1,850 200 1,650
במליאת מאי. 

נדרשת הגדלה של 
 150 -אש"ח 200

אש"ח לטובת 
חיזוק בי"ס 

 50נרקיסים. 
אש"ח לטובת 

שהתגלו  בצ"מים
 תוך כדי שיפוצים.

 
 

 גזברית המועצה:
אחרי שיצאנו לדרך.  התגלו שני בלת"מים₪.  200,000-אנחנו מבקשים להגדיל את התב"ר ב

והשני, פגמים שפתאום גילינו תוך ₪  150,000צורך בחיזוק בבית ספר נרקיסים בסך  -האחד
כדי תנועה בריצוף, בפרקט ובמשקופים במספר גנים. ליקויי בטיחות שאי אפשר לדחות אותם 

 ₪.  50,000לשנה הבאה בסך 
 

 מתקיימת הצבעה:
 אושר פה אחד.

 
 ראש המועצה:

 . בזה סיימנו
אני אגיד מילת סיכום. נציגים מחוץ למליאה שמגיעים ונמצאים ברשויות אחרות, אומרים 
לנו שיש פה חוויה. גם כשיש חילוקי דעות, הדיון הוא דיון ענייני ויש פה תרבות שיח. אני 

  רוצה להגיד תודה רבה לחברי המליאה וגם לצוות המקצועי. תודה גדולה גדולה גדולה.

 

 20:00 -בהישיבה ננעלה 

 יריב אביטל מנכ"ל המועצה____________   עידו גרינבלום ראש המועצה ______________
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